
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:31:51) 
 
 Poštovane kolege, počinjemo s radom. 
 Otvaram sjednicu drugog vanrednog zasijedanja u 2017. godini Skupštine Crne Gore 26. 
saziva. Podsjećam da sam sazvao Skupštinu na sjednicu vanrednog zasijedanja saglasno 
Poslovniku Skupštine, a na zahtjev Vlade Crne Gore. Zahtjevom za sazivanjem Skupštine za 
dnevni red sjednice određen je Predlog zakona o izmjeni Zakona o regularizaciji neformalnih 
objekata.  
 Prije prelaska na glasanje o dnevnom redu treba da usvojimo zapisnike sa 4. sjednice 
drugog redovnog jesenjeg zasijedanja u 2016. i sa sjednice prvog vanrednog zasijedanja u 2017. 
godini.   
 Da li neko od poslanika ima primjedbi na neki od ovih zapisnika? Nema.  
 Saglasno Poslovniku Skupštine konstatujem da su usvojeni zapisnici sa 4. sjednice drugog 
redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2016. i sa sjednice prvog vanrednog zasijedanja u 2017. godini.  
 Poštovane kolege, prelazimo na izjašnjavanje o dnevnom redu.  
 Podsjećam da je Poslovnikom Skupštine predviđeno da se dnevni red vanredne sjednice 
ne može mijenjati, pa ćemo se izjasniti o dnevnom redu u cjelini. Stavljam na glasanje Predlog 
dnevnog reda. Izvolite.  
 Glasala su 42 poslanika, svi su glasali za, nije bilo protiv niti uzdržanih. Konstatujem da je 
dnevni red današnjeg zasijedanja Predlog zakona o izmjeni Zakona o regularizaciji 
neformalnih objekata.  
 Ovlašćeni predstavnici Vlade su Pavle Radulović, ministar održivog razvoja i turizma i 
Marko Čanović, generalni direktor Direktorata za razvoj stanovanja. Izvjestioci odbora su Obrad 
Stanišić, Zakonodavnog odbora i Ana Nikolić, Odbora za turizam, poljoprivredu, ekologiju i 
prostorno planiranje. 
 Otvaram pretres. Da li predstavnik Vlade želi dopunsko obrazloženje? 
 Izvolite. Proceduralno, poslanik Popović. 
 
 
 ANDRIJA POPOVIĆ (28.02.17 11:34:08) 
 
 Zahvaljujem, predsjedniče.  
 Kako je ovo prva sjednica poslije sramotnih događaja u Skupštini koji su se dešavali prije 
desetak dana, ja bih da postavim jedno pitanje. Dakle, tu je potpuno pogažena profesionalna 
etika, opšta kultura poslanika, potpuno srozan ugled ovog parlamenta. Interesuje me Etički kodeks 
poslanika. Etički kodeks poslanika, sada bih ga najradije rascijepao, on više nikome ništa ne 
znači. Ono što me interesuje je što se događa sa članom 26, u ovom mandatu, ovom sazivu 
parlamenta, to je izjava poslanika ... stupanja na funkciju potpisuje svečanu izjavu kojom izražava 
spremnost da u svom radu postupa u skladu s odredbama Kodeksa, kada će se to potpisati. Ipak 
je prošlo već nekoliko mjeseci od verifikacije naših mandata, iako pretpostavljam da nekima ta 
svečana izjava neće ništa značiti. Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:35:33) 
 
 Hvala vam, poslaniče Popoviću.  
 Nikome ne prija podsjećanje na one nemile, rekao bih vandalske scene od kraja prošlog 
vanrednog zasijedanja. Kao što znate, ovaj član 26 odnosi se da matični Odbor za ljudska prava 
organizuje to uzimanje izjava. Moram da konstatujem, mada to zna javnost u Crnoj Gori, da je ovaj 
kodeks prilično predvidio što nijesu ponašanja u skladu sa Etičkim kodeksom, ali su sankcije za to 
nikakve i smiješne, ako smo suočeni s onim dešavanjima prošli put. Posebno sam kontaktirao s 
kolegama koji su najviše bili pogođeni onim neprimjerenim ponašanjem. Svima vama dugujem 
zahvalnost što ste se uzdržali od bilo kakve neprimjerene reakcije, ili ponekad bi rekli u nekom 
crnogorskom shvatanju i primjerene. Mislim da je dobro što sa strane poslanika koji su bili 
provocirani, vrijeđani i maltretirani nije bilo reakcije. 



 Takođe, mi smo na kolegijumu razmatrali odredbe ovog Etičkog kodeksa. One su kao 
sankcionisanje neetičkog ponašanja u Skupštini potpuno neprimjerene. Imate opomenu 
udaljavanja sa sjednice i kao krajnju mjeru da nekoga udaljite dok traje ta sjednica, a oni, kao što 
znate, ne dolaze na sjednice. To je jedna stvar. Taj Etički kodeks bi svakako trebalo da se mijenja 
sa stanovišta nekih rigoroznih mjera za njegovo narušavanje. Uvijek sam bio za to da i Poslovnik i 
Etički kodeks treba da mijenjamo kada smo u punom sastavu, da čujemo i drugu stranu. Ovo je 
bilo neprimjereno ponašanje koje u skladu sa Etičkim kodeksom uopšte ne predviđa sankciju za 
takvo nešto. Mi smo na kolegijumu bili spremni da pokrenemo postupak pred Odborom za ljudska 
prava, a kao što znate, po Etičkom kodeksu, toj sjednici predsjedava predstavnik opozicije, 
zamjenik predsjednika. S druge strane, naše kolege su pokrenule postupak i dok traje sudski 
postupak vi onda blokirate sve radnje u vezi s Etičkim kodeksom. Sve smo to predvidjeli u 
kolegijumu, ali je stvar takva da su naše kolege poslanici pokrenuli sudski postupak, pokrenuli 
postupak protiv poslanika i onda nemamo primjene Etičkog kodeksa dok taj postupak traje. 
 Hvala vam za priliku da ovo malo pojasnimo. Izražavam žaljenje jer je crnogorska javnost 
bila suočena s neprimjerenim ponašanjem jednog broja poslanika ovog parlamenta. To je naša 
odgovornost. Iako nijesu tu, oni su izabrani predstavnici naroda, njima je verifikovan mandat i oni 
su poslanici Skupštine Crne Gore. U svakom slučaju, toliko o ovome. Prelazimo na rad po 
dnevnom redu.  
 Izvolite, poslaniče Vuletiću. Molim da se držite procedure, pozovete se na Poslovnik i da se 
sada ne bavimo drugim stvarima samo onima koji su na dnevnom redu. Izvolite. 
 
 
 MILORAD VULETIĆ (28.02.17 11:39:11) 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine predsjedniče, ne vidim razlog za neku nervozu. Definitivno mislim da preko 
ovakvih stvari koje su se izdešavale u Skupštini ne možemo preći baš tako lako, ljutio se neko, ne 
ljutio. Onako vrijeđanje u holu Skupštine, onako kidisanje na kolege poslanike valjda zaslužuje 
malo više pažnje makar zbog javnosti. Jer, definitivno nijedna naša izjava, makar moja, nije došla 
u etar, iako sam juče govorio o tom problemu na Administrativnom odboru. Od vas tražim samo 
jedno da mi pojasnite kao predsjednik ovog parlamenta, da li ćemo mi da trpimo unižavanje ovdje, 
koje je počelo prethodnih tri godine i nije još završeno nego se samo pojačava, i favorizovati izjave 
dripačke nekih, da kažem individua, nažalost naših kolega, nakon svega ovoga što se dešava, 
gdje oni obećavaju da će još više i agresivnije krenuti na pojedince iz kluba DPS-a ili ukupno 
koalicije koja vrši vlast. Ja vas pitam koji su mehanizmi  da se mi zaštitimo ovdje da radimo svoj 
posao kako treba? Kako treba, kako je propisano zakonom, kako je propisano Poslovnikom. Ako 
vi to ne možete da mi objasnite, nemojte sjutra javnost da se iznenadi na ružne reakcije iz ovoga 
kluba, prvo od mene pa dalje. Ja neću dozvoliti niko da me vrijeđa, ni ličnost, niti dignitet, niti 
integritet, niti mene kao poslanika, nikada više. Niti mi nedostaje hrabrosti da vam kažem, niti 
mislim da sam nekakav hrabar čovjek u dijelu toga da treba da ja dijelim megdane ovuda po 
Skupštitni ili po ulici ili bilo gdje. Mi smo predstavnici građana, nama su građani dali povjerenje da 
ih legitimno ovdje zastupamo na način za koji su oni smatrali, opredjeljujući se prema našem 
programu, onako kako to treba i kako dolikuje ovom parlamentu. Ovaj parlament jeste bio primjer i 
u Crnoj Gori i u regionu po akademskom saobraćanju među svim kolegama i pozicije i opozicije. 
Danas imamo na sceni bahatost, prljavost, prizemnost, od jednog dijela naših kolega iz opozicije, 
koje mi tolerišemo, preko kojega prelazimo i gdje ćutimo. Zašto ćutimo i da li imamo pravo na to? 
Da li vi imate kao predsjednik i kolegijuma uopšte da ćutite i da o tome ne zauzmete stav šta dalje, 
kako dalje ... ponašati. Pitam vas da li ja treba da saginjem glavu što radim svoj posao pošteno 
kada ulazim na ta vrata? Ja to neću. E, ako vi mislite da treba da me žrtvujete, da tu izgubim glavu 
među ... koji vjerovatno su instruirani ili edukovani sa strane, pa treba to da sprovode preko nas 
ovdje četrdesetak, to mačku o rep. Nikome od nas ovdje, od ovih ljudi, ne nedostaje lične 
hrabrosti, ja to znam. Ja to znam, ali se mi ne junačimo, ali vam ja skrećem pažnju da ne dođe do 
negativnih stvari. Mi smo progutali i gutali smo ove tri godine, mi koji vršimo vlast, zarad ove 
države, zarad ovih građana, zarad prosperiteta, zarad evropskih integracija, NATO integracija i 
svega toga što nam se spočitava. Imam, ovdje ću javno da kažem pred javnosti Crne Gore, 



zahvalnost prema svim kolegama koji su istrpili i otrpili ono što niko normalan ne bi otrpio. 
Izvinjavam se za ovo "normalan", mislim u pozitivnom smislu. 
 
 
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:43:00) 
 
 Hvala.  
 Poslaniče Vuletiću, dao sam vam riječ malo duže. Nisam vas prekinuo, narušili ste 
Poslovnik, iz samo jednog razloga, zato što ste rekli da to što ste juče govorili na Administrativnom 
odboru nigdje nije prenijeto i na žalost tu smo u problemu sa prenošenjem i medijskim 
intepretiranjem raznih strana, da tako kažem. Imate dominantnu prisutnost jednog broja poslanika 
za koje ja tvrdim da su se vrlo nedolično ponašali toga dana, ali ću vam reći sledeću stvar, bar 
sam ja, a i kolegijum, u izjavama odmah i u više navrata osudio takvo ponašanje i tome ponašanju 
ćemo mi da stanemo na kraj. Što znači da će biti eliminisana mogućnost da se neko ovdje 
necivilizovano ponaša i da kaže ja sam poslanik i niko mi ništa ne može. Može, svakome i od vas 
koji sjedite tu i onima koji nijesu tu. Više se onakvo neprimjereno ponašanje neće tolerisati i zato je 
potrebno da i mi, kao vi na primjer, pa poštujete tih proceduralnih minut vremena, a ne više, a 
kažem vam samo sam zbog toga puštio vas zato što kažete da vaše izjave i stavovi nisu nigdje 
prenešeni sa Administrativnog odbora.  
 Druga stvar, ja sam pozvao vrlo javno sve posalničke klubove da se izjasne, pa da ne 
igramo se građanske ili negrađanske opozicije, nego da se izjasne o onim dešavanjima i da znam 
da li osuđuju takvo neprimjereno ponašanje ili svojim ćutanjem odobravaju takvo ponašanje. I to bi 
dobro bilo da vrlo precizno znaju građani Crne Gore. Zato vam kažem i ja se nadam da ćete vi 
uvažiti apel i mog i kolegijuma da nastavimo sa jednim korektnim poslaničkim ponašanjem, pa čak 
ni izraze "dripački" itd. ne upotrebljavamo, a sve zarad toga da mi ne pokazujemo kakav bi trebalo 
da izgleda crnogorski parlament i u punom sastavu, a naše je zajedno da ne dozvolimo da se ikad 
više ponove one scene i da to što je trajalo nekoliko godina, kao što kažete, a imali smo i u ovoj 
sali nemilih scena, eleminišemo potpuno iz našeg ponašanja. Niko svoju hrabrost ne mjeri na onaj 
način, ono je izraz kukavičluka, a ne hrabrosti. Onakvo ponašanje bilo je izraz kukavičluka, a ne 
hrabrosti. Ja se još jednom  zahvaljujem na uzdržanosti, pogotovo onim kolegama koji su bili 
onako dominantno vrijeđani. Ono je uvreda svima nama upućena, da budemo sigurni, ali zato svi 
zajedno  moramo da uložimo napor, energiju, pa čak, opet vam kažem, suzdržanost koja nam 
vjerovatno u ličnom odnosu ne bi bila tolika da ponekad se izdrže takve provokacije, takve uvrede 
ili bilo što drugo.  
 Ako se niko drugi ne javlja, proceduralno ne javlja, sad idemo baš po dnevnom redu.  
 Izvolite, ministre Raduloviću. 
 
 
 PAVLE RADULOVIĆ (28.02.17 11:46:23) 
 
 Hvala, predsjedniče.  
 Poštovanje svima.  
 Zakon o regularizaciji je stupio na snagu avgusta 2016. godine, a njegova primjena bila je 
planirana za mart 2017. godine. Jedan od suštinskih preduslova primjene ovog zakona bila je 
propisna evidencija. Za tu evidenciju je bilo potrebno izraditi ortofoto snimak. Na žalost, zbog 
administrativnih procedura tendera, četiri javna oglasa za izradu dokumenta nisu uspjela i mi  smo 
došli u situaciju da ne možemo imati propisnu evidenciju i samim tim ne možemo sprovesti Zakon 
na kvalitetan način. Napravili smo jedno istraživanje tržišta dodatno, motivisali firme za koje 
znamo da to mogu da urade kvalitetno. Ovoga puta ćemo definitivno imati odziv na tenderu, tako 
da očekujem da je 31. jul adekvatan rok da posao do tada završimo da počnemo sa primjenom 
Zakona. Razlozi su potpuno tehnički. Hvala vam još jednom. 
 
 
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:47:32) 
 



 Hvala vam, ministre.  
 Da li izvjestioci odbora žele riječ?  
 Izvolite. Poslanica Ana Nikolić - Odbor za turizam, poljoprivredu, ekologiju i prostorno 
planiranje. 
 
 
 ANA NIKOLIĆ (28.02.17 11:47:50) 
 
 Uvaženi predsjedniče Skupštine, poštovani građani Crne Gore, koleginice i kolege,  
 Imajući u vidu da je riječ o izmjeni jenog sistemski važnog zakona za državu Crnu Goru koji 
je od vitalnog interesa i značaja za funkcionisanje lokalnih samouprava i njenih građana, dozvolite 
mi da vas u najkraćem informišem o stavu Odbora za turizam, poljoprivredu, ekologiju i prostorno 
planiranje, kao matičnog odbora.  
 Naime, Vlada Crne Gore je na sjednici održanoj 2. februara 2017. godine utvrdila Predlog 
zakona o izmjeni Zakona o regularizaciji neformalnih objekata, te isti dostavila Skupštini Crne 
Gore sa predlogom da se zakon donese po skraćenom postupku.  
 Na osnovu člana 69 stav 2 Poslovnika Skupštine Crne Gore, Odbor za turizam, 
poljoprivredu, ekologiju i prostorno planiranje je na sjednici održanoj 23. februara 2017. godine 
razmotrio Predlog zakona. Na sjednici Odbora u svojstvu predstavnika predlagača generalni 
direktor u Ministarstvu održivog razvoja i turizma gospodin Čanović je upoznao člavnove Odbora 
sa sledećim:  
 Zakon o regularizaciji neformalnih objekata donijet je u julu 2016. godine sa primjenom  od 
1. marta 2017. godine. Predmet donijetog zakona je utvrđivanje uslova i načina legalizacije 
neformalnih objekata. Cilj zakona je da se oblast neformalne gradnje, po principu leks specijalisa, 
uredi tačno, sigurno i za precizno određene ... bez dugotrajne procedure u jedinstvenom postupku.  
 Evidencije objekata je osnov za primjenu ovoga zakona, jer istim je predviđeno da se 
Zakon primjenjuje na one neformalne objekte koji se mogu identifikovati na ortofoto snimku. 
Prema tome, preduslov za primjenu ovog zakona je izrada takvog ortofoto snimka koji predstavlja 
osnov za uspostavljanje baze podataka neformalnih objekata.  
 Sagledavajući činjenicu da je za prethodno neophodno sprovesti tendersku proceduru za 
odabir ponuđača za izradu navedeng snimka, potrebno je odgoditi primjenu Zakona. Predlogom 
zakona o izmjeni Zakona o regularizaciji neformalnih objekata se odgađa primjena Zakona za 31. 
jul 2017. godine. Odbor je upoznat sa razlozima dosadašnjeg kašnjenja u postupku izrade ortofoto 
snimka. Naime, shodno Zakonu o državnom premjeru i katastru izrada navedenog snimka je 
obaveza Uprave za nekretnine, ali u njihovom budžetu nisu bila planirana sredstva za ovu 
namjenu. U cilju obezbjeđivanja ortofoto snimka Ministartstvo održivog razvoja i turizma je i u 
prethodnom periodu raspisalo četiri javna poziva, tendera za odabir najpoviljnijeg ponuđača, ali 
sva četiri tendera bila su neuspješna. Nadalje, Odbor je od predstavnika Ministarstva održivog 
razvoja i turizma dobio uvjerenje da je ovo ministarstvo učinilo sve zakonom propisane radnje za 
pokretanje postupka novog tendera koji će se desiti u narednih nekoliko dana.  
 Planirana je i izrada tzv. kosog ortofoto snimka koji daje mogućnost trodimenzionalnog 
mjerenja objekta - dužine, visine, površine spratnosti, što će omogućiti sagledavanje apsolutnog 
prekoračenja svakog objekta. Isto tako smo informisani da će se ovim snimkom dobiti pregršt 
informacija koje će nadalje koristiti sve lokalne samouprave i katastar za rad kad su u pitanju 
nekretnine i donošenje svih zakona o oporezivanju lokalnim upravama. Iz svih navedenih razloga 
predloženo je odgađanje primjene ovog  zakona za 31. jul 2017. godine.  
 Poštovani građani Crne Gore, drage koleginice i kolege, imajući u vidu da se radi o 
sistemski važnom zakonu za državu Crnu Goru, o zakonu koji je od vitalnog interesa za 
funkcionisanje lokalnih samouprava, o zakonu kojim će se obezbjediti našim građanima 
mogućnost valorizacije izgrađenih objekata, lokalnim samoupravama prihod kojim će moći 
adekvatno komunalno  opremiti lokalitete na kojima su izgrađeni objekti, a sve u funkciji podizanja 
nivoa kvaliteta života građana Crne Gore, sugerišući dobronamjerno i vrlo ozbiljno Ministarstvo 
održivog razvoja i turizma da predupredi sve korake neophodne da se u narednih pet mjeseci 
završe sve potrebne procedure koje će omogućiti primjenu zakona od 31. jula 2017. godine u 
punom kapacitetu, ovaj odbor je sa sedam glasova za odlučio da predloži Skupštini Crne Gore da 



usvoji Predlog zakona o izmjeni Zakona o regularizaciji neformalnih objekata. Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:52:38) 
 
 Hvala vama. 
 Da li se izvjestilac Zakonodavnog odbora javio za riječ? Ne. U redu. 
 Imamo prijavljenog diskustatna poslanika Andriju Popovića. Izvolite, Andrija. 
 
 
 ANDRIJA POPOVIĆ (28.02.17 11:52:59) 
 
 Zahvaljujem. 
 Poštovana Skupštino, uvažene građanke i građani Crne Gore, crnogorske dijaspore, 
 Što se tiče Predloga zakona o izmjeni Zakona o regularizaciji neformalnih objekata, na 
samom početku volio bih da nisam u pravu, ali izražavam bojazan da se neće moći početi 
primjenjivatii zakon od 31. jula i apelujem na vas da to ipak pospješite jer to je jedan od najvećih 
crnogorskih problema koji traje već četvrt vijeka, došlo je do urušavanja, do devastacije uglavnom 
tih poslednjih četvrt vijeka.  
 Cilj zakona jeste da se regularizuje i valorizuje prostor uvođenjem  bespravno sagrađenih 
objekata u pravni sistem, da se podigne standard građana, unapređenje komunalne infrastrukture, 
da se omogući lokalnim samoupravama naplata komunalnih naknada i poreza na nepokretnost, 
da se poveća vrijednost nekretnine i okolnog zemljišta i da se evidencija katastra nepokretnosti 
učini apsolutno pouzdanom. Zakon se zasniva na primjeni principa jednakosti. Svaki građanin bez 
obzira na mjesto stanovanja ima pravo da bude jednak član zajednice. Legalizacija, odnosno 
regularizacija objekata znači da svi građani jedne zajednice, grada treba da uživaju iste 
mogućnosti i da ostvare svoja prava na adekvatan životni standard i pristup uslugama. Svaki 
građanin je dužan da poštuje zakon, plati komunalne naknade i porez. Iz tog razloga najveći dio 
država koje imaju izražen problem nelegalne gradnje su se obavezale de će pristupiti rješavanju 
ovog problema na održiv način poštojući navedeni princip. Urbana, socijalna i ekonomska 
integracija neformalnih naselja u okviru ukupne gradske strukture predstavlja jedan  od osnovnih 
ciljeva sprovođenja zakona te su navedeni principi uvaženi i ugrađeni u odredbe zakona.  
 Usklađivanje izgleda objekta sa smjernicama planskog dokumenta predstavlja 
regularizaciju i poboljšanje do maksimalne mjere prostora na kojima su izgrađeni neformalni 
objekti, ali samo u slučajevima koji ne narušavaju odgovarajući urbani razvoj, na primjer kršenje 
drugih prava, zaštitu životne sredine, zaštitu kulturnog nasleđa. S druge strane, poštovanje 
principa jednakosti u odnosu na one koji su gradili u skladu sa zakonom ogleda se u činjenici da 
će se sredstva prikupljena u procesu koristiti za izgradnju nedostajajuće infrastrukture. Na 
prostoru naročito tih mjesnih zajednica te će benefite imati čitava zajednica. Zakonom je propisana 
procedura i način legalizacije neformalnih objekata, definisani neformalni objekti koji mogu ući u 
proces legalizacije, rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, nadležnosti, kategorizacija objekata, 
kao i način otplate obaveza nelegalnih graditelja, kaznenene odredbe i druga pitanja od značaja 
za legalizaciju, kao i  provjera statičke i seizmičke stabilnosti neformalnih objekata.  
 Prema zvaničnim podacima Uprave za nekretnine na teritoriji Crne Gore ima oko 42 000 
objekata izgrađenih suprotno zakonu dok je prema nezvaničnim procjenama ta cifra oko 100 000.  
Tako da ovaj zakon, njegove izmjene kao i implementacija imaju više aspekata, kako ekonomski 
tako društveno-socijalni i ekološki, a institucije su te koje njegove osnovne odrednice moraju 
razvijati kao pravedne, efikasne i transparentne.  
 Kao što sam rekao na početku, kako je Predlog zakona o izmjeni Zakona o regularizaciji 
neformalnih objekata jedan od većih crnogorskih problema, vjerujem da ćemo svi dati doprinos 
zajedno da se počne ovo rješavati i Liberalna partija će podržati Predlog zakona. Zahvaljujem. 
 
 
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:57:51) 
 



 Hvala vam, poslaniče. 
 Ko se javlja za riječ? 
 Izvolite, kolega. 
 
 
 DRAGUTIN PAPOVIĆ (28.02.17 11:58:04) 
 
 Gospodine, predsjedniče, dame i gospodo, koleginice i kolege, uvaženi građani, 
 Javio sam se samo kako bih apelovao na predlagača da ispravi jednu grešku koja se nalazi 
u ovom dokumentu, tačnije u dijelu gdje se govori o analizi uticaja ovoga propisa. Navedeno je da 
je do pojave velikog broja neformalnih objekata došlo zbog toga što je u Crnoj Gori bio građanski 
rat. Mi smo svjedoci, odnosno mi smo ponosni na činjenicu da u Crnoj Gori nije bilo građanskog 
rata i zbog ovoga što se nalazi u toj analizi želim da se to promijeni kako ni na koji način ne bi 
promijenili ono što je istina niti bi ugrozili tu našu trajnu vrijednost. Hvala vam. 
 
 
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:58:54) 
 
 Hvala vama, kolega Papoviću. 
 Čućemo određenje predlagača. 
 Da li se još neko javio za riječ? U redu, ne javlja se za riječ niko više od poslanika. 
 Ministre Raduloviću, izvolite. 
 
 
 PAVLE RADULOVIĆ (28.02.17 11:59:21) 
 
 ... života nijesam proveo u Crnoj Gori, ali sam sasvim siguran da u Crnoj Gori nije bilo 
građanskog rata. Ono što defakto piše jeste da zbog velikog broja izbjeglica koji su bježali od 
građanskog rata je svakako uticalo. Ako je bilo nekakvog lapsusa u pisanju svakako ćemo ispraviti 
tekst. Hvala. 
 
 
 PREDSJEDNIK IVAN BRAJOVIĆ (28.02.17 11:59:45) 
 
 Hvala vam. 
 Da li se još neko javlja za riječ? 

Pogledajte to. Ovo nije u tekstu Zakona, ovo je u obrazloženju, da se iščisti. 
 Ako se niko ne javlja za riječ, konstatujem da je pretres završen. 
 Da li želite završnu riječ? Ne. 
 Prelazimo na izjašnjavanje.  
 O Predlogu zakona o izmenama Zakona o regularizaciji i neformalnih objekata odlučuje se 
većinom glasova svih poslanika. 
 Stavljam na glasanje Predlog zakona u načelu. Hvala vam. 
 Glasala su 42 poslanika. Svi su glasali za, pa konstatujem da je prihvaćen Predlog zakona 
u načelu. 
 Na Predlog zakona nije bilo amandmana, pa ćemo se izjasniti o Predlogu zakona u cjelini. 
 Stavljam na glasanje Predlog zakona u cjelini.  

Hvala. Glasala su 42 poslanika, svi su glasali za, pa konstatujem da je Skupština usvojila 
Predlog zakona  o izmjeni Zakona o regularizaciji neformalnih objekata. 
 Ovim je sjednica drugog vanrednog zasijedanja u 2017.godini završena. Ja bih molio samo 
za jedno kratko podsjećanje. 
 Sjutra u 18.30h imamo zadovoljstvo da će nam se obratiti visoka predstavnica Evropske 
unije za vanjske poslove i bezbjednosnu politiku, potpredsjednica Evropske komisije gospođa 
Federika Mogerini, koja će boraviti u zvaničnoj posjeti Crnoj Gori. Ja se nadam da ćemo svi biti tu i 
da je saslušamo. Hvala vam. 



 


